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SVENSKA BOUVIERKLUBBEN  
 Rasklubb under SBK med avelsansvar för 

 Bouvier des Flandres och Bouvier des Ardennes  

 

Justeras: ordförande  Justerare:  1 

 

Protokoll nummer 2 

2023-02-06 via Zoom 
Närvarande: 

Anita Liew, Sture Almquist, Maritha Karlsson, Barbro Olsson, 

Hans Swanström, Agneta Birgersson 

Anmält förhinder: 

Maria Shanti Persson 

§ 7 Sammanträdets öppnande 

Ordförande Anita Liew hälsade alla välkomna och förklarade sammanträdet öppnat 

19:00.  

§ 8 Val av protokollsjusterare 

Agneta Birgersson valdes att jämte ordförande justera protokollet. 

§ 9 Fastställande av dagordning 

Styrelsen godkände framlagt förslag på dagordning efter smärre justeringar. 

§ 10 Föregående protokoll 

Förelåg protokoll från möte nummer 9 den 5 december 2022. 

Förelåg protokoll från möte nummer 1 1 januari 2023 

Styrelsen beslutade godkänna protokollen och lade det till handlingarna. 

Styrelsen noterade att det saknas protokoll på hemsidan. 

Styrelsen uppdrog till Barbro Olsson att lösa det tillsammans med webbmaster Maria 

Shanti Persson 

§ 11 Utskott och ansvarsområden 

Utskottet för organisation 

Barbro Olsson rapporterade om den röstlängden som skickades ut  

Åtgärder om något händer 

Uppdras till Maritha Karlsson att ta fram en enklare Lathund hur man kommer åt 

konton. 

Uppdras till Barbro Olsson att se över någon bra molntjänst att lagra klubbens 

dokument på. 

 A
B,

 A
G

L,
 B

O
 —

 P
ow

er
ed

 b
y 

Te
llu

sT
al

k




SVENSKA BOUVIERKLUBBEN  Protokoll 2/2023 

Justeras: ordförande  Justerare:  2 

 

 

Utskottet för prov och tävling 

Inkommen remiss avseende remiss om junior och behandlas under punkten 13 

Utskottet för avel och hälsa 

Valphänvisning 

Styrelsen diskuterade de krav som bouvierklubben har. 

Remissen bör gå ut så att diskussion och beslut kan tas på årsmötet. 

Utställningskommitté 

Styrelsen konstaterade att ett utställningsmöte bör genomföras snarast. 

Styrelsen uppdrog till Barbro Olsson att kalla till ett möte 

Utskottet för hundägarutbildning 

Styrelsen beslutade att fundera på detta till nästkommande sammanträde men att 

eventuella förfrågningar tills vidare ska gå till styrelsemailen. 

Utskottet för samhällsnytta 

Förelåg förslag från Lotta Eriksson om att införa ett vandringspris  

Ett mycket trevligt initiativ.  

Styrelsen uppdrar till Lotta att föreslå statuter 

§ 12 Ekonomi 

Revisorerna har gått igenom bokslutet för 2022 och skrivit sin revisionsberättelse. 

Resultatet för 2022 uppgår till 7 775,50 kronor. 

I år har det av förklarliga skäl inte hänt så mycket 

Maritha Karlsson efterfrågade vilka av styrelseledamöterna som vill få utbetalt det 

arvodet som det finns ett beslut på att ersätta styrelsemedlemmarna för möte 

Styrelsen diskuterade budgetförslaget samt plan för 2024 2025 

Styrelsen fastställde budgetförslaget samt inriktning och plan för 2024 – 2025. 

§ 13 Rapport från Organisationskonferensen 

Anita Liew rapporterade från den nyss avhållna Organisationskonferensen som 

genomfördes tillsammans med Tjänstehund utbildningsdagar. 

Det var två intensiva dagar som blandades med föredrag, workshop och separata 

möten för rasklubbar och distrikt. 

§ 14 Dialogmöten och RASK-möten 

Anita Liew rapporterade kort från de RASK-möten som avhållits och de som 

komma skall. 
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SVENSKA BOUVIERKLUBBEN  Protokoll 2/2023 

Justeras: ordförande  Justerare:  3 

 

 

Tyvärr har det varit brist på inbjudan till dialogmöten för den grupp som 

bouvierklubben ingår i. 

§ 15 Jubileumsåret 2023 

Maria Shanti Persson har lämnat förslag på några moment som jubileumsaktivitet 

Styrelsen tyckte att det var ett jättebra förslag diskuterade enklare priser smörkniv 

eller liknade 

Andra förslag på jubileumspresenter skulle kunna vara en termosmugg, en 

vattenflaska eller en tygkasse.  

Styrelsen uppdrog till Barbro Olsson att kolla lite produkter och priser till nästa 

sammanträde. 

§ 16 Svenska Brukshundklubbens kongress 2023 

Inbjudan har kommit till Svenska Brukshundklubbens kongress 2023. Kongressen 

kommer att avhållas på Radisson Blu Arlandia. 

Bouvierklubben har efter ansökan fått beviljat ett bidrag på halva avgiften vilket är 

mycket glädjande.  

Rasklubbarna har lämnat önskan om att ha diskussionsforum vilket kommer att 

genomföras vid två tillfällen under april. 

§ 17 Protokoll från förbundsstyrelsen 

Styrelsen diskuterade vikten av att hålla sig uppdaterade på vad som diskuteras och 

beslutas på central nivå. Punkten kommer att finnas som stadig punkt på 

dagordningen. 

§ 18 Skrivelser 

Inkomna 

• Remiss om championat 

Anita Liew har lämnat ett förslag på svar 

Styrelsen beslutade att det svaret skickas in uppdrar till Barbro Olsson att 

skicka in svaret  

• Inbjudan till utbildning av certifierade utställningsarrangörer, CUA 

Styrelsen beslutade att skicka ut en förfrågan till medlemmarna. 

• Nya anmälningsavgifter för prov och tävlingar 

• Inbjudan till kongress  

• Röstlängder 

66 personer 

• Verksamhetsstatistik 

Styrelsen uppdrar till Barbro Olsson att besvara frågorna 
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SVENSKA BOUVIERKLUBBEN  Protokoll 2/2023 

Justeras: ordförande  Justerare:  4 

 

 

Utgående 

• Svar på fråga om klubbens exteriörbeskrivare 

Styrelsen noterade skrivelserna och lade dem till handlingarna med ovanstående 

hantering. Inga utgående skrivelser fanns. 

§ 19 Nästa sammanträde 

Styrelsen beslutade att genomföra nästa sammanträde via Zoom den 23 februari 

klockan 19:00 som enda punkter jubileumsåret och årsmöteshandlingar 

§ 20 sammanträdets avslutande 

Anita Liew tackade de närvarande för ett väl genomfört sammanträde och förklarade 

sammanträdet avslutat 20:35 

Mötesordförande: Justeras:  Vid protokollet: 

 

Anita Liew  Agneta Birgersson Barbro Olsson 

Ordförande 
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SVENSKA BOUVIERKLUBBEN  
 Rasklubb under SBK med avelsansvar för 


 Bouvier des Flandres och Bouvier des Ardennes  


 


Justeras: ordförande  Justerare:  1 


 


Protokoll nummer 2 


2023-02-06 via Zoom 
Närvarande: 


Anita Liew, Sture Almquist, Maritha Karlsson, Barbro Olsson, 


Hans Swanström, Agneta Birgersson 


Anmält förhinder: 


Maria Shanti Persson 


§ 7 Sammanträdets öppnande 


Ordförande Anita Liew hälsade alla välkomna och förklarade sammanträdet öppnat 


19:00.  


§ 8 Val av protokollsjusterare 


Agneta Birgersson valdes att jämte ordförande justera protokollet. 


§ 9 Fastställande av dagordning 


Styrelsen godkände framlagt förslag på dagordning efter smärre justeringar. 


§ 10 Föregående protokoll 


Förelåg protokoll från möte nummer 9 den 5 december 2022. 


Förelåg protokoll från möte nummer 1 1 januari 2023 


Styrelsen beslutade godkänna protokollen och lade det till handlingarna. 


Styrelsen noterade att det saknas protokoll på hemsidan. 


Styrelsen uppdrog till Barbro Olsson att lösa det tillsammans med webbmaster Maria 


Shanti Persson 


§ 11 Utskott och ansvarsområden 


Utskottet för organisation 


Barbro Olsson rapporterade om den röstlängden som skickades ut  


Åtgärder om något händer 


Uppdras till Maritha Karlsson att ta fram en enklare Lathund hur man kommer åt 


konton. 


Uppdras till Barbro Olsson att se över någon bra molntjänst att lagra klubbens 


dokument på. 
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Utskottet för prov och tävling 


Inkommen remiss avseende remiss om junior och behandlas under punkten 13 


Utskottet för avel och hälsa 


Valphänvisning 


Styrelsen diskuterade de krav som bouvierklubben har. 


Remissen bör gå ut så att diskussion och beslut kan tas på årsmötet. 


Utställningskommitté 


Styrelsen konstaterade att ett utställningsmöte bör genomföras snarast. 


Styrelsen uppdrog till Barbro Olsson att kalla till ett möte 


Utskottet för hundägarutbildning 


Styrelsen beslutade att fundera på detta till nästkommande sammanträde men att 


eventuella förfrågningar tills vidare ska gå till styrelsemailen. 


Utskottet för samhällsnytta 


Förelåg förslag från Lotta Eriksson om att införa ett vandringspris  


Ett mycket trevligt initiativ.  


Styrelsen uppdrar till Lotta att föreslå statuter 


§ 12 Ekonomi 


Revisorerna har gått igenom bokslutet för 2022 och skrivit sin revisionsberättelse. 


Resultatet för 2022 uppgår till 7 775,50 kronor. 


I år har det av förklarliga skäl inte hänt så mycket 


Maritha Karlsson efterfrågade vilka av styrelseledamöterna som vill få utbetalt det 


arvodet som det finns ett beslut på att ersätta styrelsemedlemmarna för möte 


Styrelsen diskuterade budgetförslaget samt plan för 2024 2025 


Styrelsen fastställde budgetförslaget samt inriktning och plan för 2024 – 2025. 


§ 13 Rapport från Organisationskonferensen 


Anita Liew rapporterade från den nyss avhållna Organisationskonferensen som 


genomfördes tillsammans med Tjänstehund utbildningsdagar. 


Det var två intensiva dagar som blandades med föredrag, workshop och separata 


möten för rasklubbar och distrikt. 


§ 14 Dialogmöten och RASK-möten 


Anita Liew rapporterade kort från de RASK-möten som avhållits och de som 


komma skall. 
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Tyvärr har det varit brist på inbjudan till dialogmöten för den grupp som 


bouvierklubben ingår i. 


§ 15 Jubileumsåret 2023 


Maria Shanti Persson har lämnat förslag på några moment som jubileumsaktivitet 


Styrelsen tyckte att det var ett jättebra förslag diskuterade enklare priser smörkniv 


eller liknade 


Andra förslag på jubileumspresenter skulle kunna vara en termosmugg, en 


vattenflaska eller en tygkasse.  


Styrelsen uppdrog till Barbro Olsson att kolla lite produkter och priser till nästa 


sammanträde. 


§ 16 Svenska Brukshundklubbens kongress 2023 


Inbjudan har kommit till Svenska Brukshundklubbens kongress 2023. Kongressen 


kommer att avhållas på Radisson Blu Arlandia. 


Bouvierklubben har efter ansökan fått beviljat ett bidrag på halva avgiften vilket är 


mycket glädjande.  


Rasklubbarna har lämnat önskan om att ha diskussionsforum vilket kommer att 


genomföras vid två tillfällen under april. 


§ 17 Protokoll från förbundsstyrelsen 


Styrelsen diskuterade vikten av att hålla sig uppdaterade på vad som diskuteras och 


beslutas på central nivå. Punkten kommer att finnas som stadig punkt på 


dagordningen. 


§ 18 Skrivelser 


Inkomna 


• Remiss om championat 


Anita Liew har lämnat ett förslag på svar 


Styrelsen beslutade att det svaret skickas in uppdrar till Barbro Olsson att 


skicka in svaret  


• Inbjudan till utbildning av certifierade utställningsarrangörer, CUA 


Styrelsen beslutade att skicka ut en förfrågan till medlemmarna. 


• Nya anmälningsavgifter för prov och tävlingar 


• Inbjudan till kongress  


• Röstlängder 


66 personer 


• Verksamhetsstatistik 


Styrelsen uppdrar till Barbro Olsson att besvara frågorna 
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Utgående 


• Svar på fråga om klubbens exteriörbeskrivare 


Styrelsen noterade skrivelserna och lade dem till handlingarna med ovanstående 


hantering. Inga utgående skrivelser fanns. 


§ 19 Nästa sammanträde 


Styrelsen beslutade att genomföra nästa sammanträde via Zoom den 23 februari 


klockan 19:00 som enda punkter jubileumsåret och årsmöteshandlingar 


§ 20 sammanträdets avslutande 


Anita Liew tackade de närvarande för ett väl genomfört sammanträde och förklarade 


sammanträdet avslutat 20:35 


Mötesordförande: Justeras:  Vid protokollet: 


 


Anita Liew  Agneta Birgersson Barbro Olsson 


Ordförande 
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